
國立臺灣大學理學院畢業生「院長獎」
確定畢業具結書
(106學年度)
□學士班(□專題類□學業類)  □碩士班  □博士班

本學年畢業生              (學號:              )為         系所   士班應屆畢業生)，申請理學院畢業生「院長獎」，因尚未領有畢業證書，故以此具結書具結:
1、 本人確定於本學年度畢業。
2、 如被推薦為院長獎得獎人，將於本年8月31日前完成畢業手續、取得畢業證書並據以領取院長獎。
3、 本人如未依上述具結事項完成，或已獲得本校學士班論文獎，院方將依本院院長獎設置辦法，註銷本人院長獎得獎資格及紀錄。


※具結人簽名:                     (日期:            )

審查:
	指導教授簽名(研究生及學士班專題類)

(學士班無專題者免簽此欄)
	
	畢業資格審查人
(勾選及簽章)
	□畢業資格審查應可畢業
□已申請學位考(碩/博)
□其他:              








National Taiwan University Dean’s Award for College of Science Graduates
Graduation Confirmation***
    (Academic Year 2017-2018)
□Bachelor (□Special Topics□Academic Track)  
□Master  □PhD

[bookmark: _GoBack]I,                                           a graduating student of this academic year (Student ID:                   ) in the Department of IPCS □Master or □PhD，hereby apply for the Dean’s Award for the College of Science. I have not yet received a graduation certificate, so this affidavit is used to confirm:
1. I am certain to graduate this academic year
2. If I am recommended for the Dean’s Award, I will complete the graduation procedures, obtain a graduation certificate, and receive the Dean’s Award before August 31st of this year.
3. If I do not complete the above-mentioned requirements, or if I have already won a bachelor/undergraduate thesis award at this university, the institution must cancel my qualification and record for the Dean’s Award, in accordance with the regulations.


※Signature:                                (Date:                                  )

Review:
	Signature of Supervising Professor (for Master’s and PhD): 

(Undergraduate students with no special topics need not fill this column)
	
	Qualified reviewer of graduation elegibility:

(Please check off the appropriate boxes and sign)
	□Eligible for graduation according to the qualification review
□Applied for the Master’s/PhD degree examination 
□Other:              








